

CHECK US OUT AND CHECK IN...

With 300 rooms and suites, Crowne Plaza Dubai - Deira features an outdoor rooftop swimming pool & lounge, a health club with 24-hr gym, a bar with live entertainment, a renowned restaurant with live cooking stations, a coffee shop and extensive conference facilities.

Venture outside and you'll find yourself in the heart of the ever-changing and vibrant city of Dubai. Its magnificent beaches, unrivalled shopping malls and cultural heritage attract both business and leisure guests all year round. Crowne Plaza Dubai - Deira offers the perfect haven in the city that will mesmerize, entertain and inspire you. The hotel is situated in the heart of Dubai, with easy access to Dubai International Airport as well as the business and commercial districts of Deira.

تعرفوا علينا وقوموا بزيارتنا

يضم فندق كراون بلازا دبي - ديرة 300 غرفة وجناح, كما يتميز بحمام سباحة وبار في الهواء الطلق وكذلك نادي الصحي و بار رياضي ومطعم شهير يتميز بستة محطات للطهي الحي، ومقهى و مرافق شاملة للمؤتمرات.

بمجرد النظر للخارج ستجد نفسك في قلب مدينة دبي المتجددة بإستمرار والنابضة بالحياة. والتي تستقطب بشواطئها الخلابة ومراكز التسوق الفريدة وتراثها الثقافي والتاريخي كلا من رجال الأعمال والسياح على حد سواء. حيث يقدم فندق كراون بلازا دبي - ديرة تجربة إستضافة مميزة بالمدينة الساحرة والممتعة والملهمة. كما أن موقع الفندق في قلب مدينة دبي يجعله على مقربة من مطار دبي الدولي ومراكز الأعمال والمراكز التجارية في منطقة ديرة.



Safety First

As the world adjusts to new travel norms and expectations, we're enhancing the experience for you by redefining cleanliness & supporting your wellbeing during your stay.

IHG® Way of Clean

We have a long-standing commitment to rigorous cleaning procedures and launched our IHG® Way of Clean program in 2015 – developed in partnership with Ecolab and Diversey – world leaders in hygiene and cleaning technologies. This program is now being expanded with additional COVID-19 protocols and best practices – many of which are already in place – to reflect the advice of regional and global health authorities, including the World Health Organization, Centers for Disease Control & Prevention, European Centre for Disease Prevention and Control, and local public health authorities in markets around the world.

IHG® Clean Promise

With updated IHG® Way of Clean measures in place, we launched the IHG® Clean Promise and from June 1, 2020 guests are reassured that:



السلامة اولا

نعمل حالياً على تطوير تجربة ضيوفنا من خلال إعادة تعريف مفهوم النظافة، والاهتمام بصحتهم وسلامتهم طوال فترة إقامتهم، بينما يتكيف العالم مع معايير السفر الجديدة واحتياجاته

برنامج IHG® Way of Clean

نلتزم في مجموعة فنادق ومنتجعات إنتركونتيننتال منذ وقت طويل الخراءات التنظيف الدقيقة حيث أطلقنا برنامج المح Way of Clean بإجراءات التنظيف الدقيقة حيث أطلقنا برنامج في عام ٢٠١٥ وعملنا على تطويره مع شركتي إيكو لاب ودايفرسي الرائدتين عالمياً في تقنيات وخدمات النظافة والتعقيم. نعمل حالياً على توسيع هذا البرنامج مع اتباع بروتوكولات إضافية خاصة بفيروس كوفيد او الاستفادة من أفضل التجارب – علماً بأننا نتبع العديد من هذه الإجراءات مسبقاً – لنعكس توصيات منظمات الصحة العالمية والمحلية بما فيها منظمة الصحة العالمية، ومراكز السيطرة على الأمراض ومكافحتها، والمواية منها، والمركز الأوروبي للوقاية من الأمراض ومكافحتها، وسلطات الصحة العامة محلياً في المناطق المختلفة حول العالم

مفهوم النظافة IHG® Clean Promise

أطلقنا إجراءات مفهوم النظافة الجديد IHG® Clean Promise مع تعليمات برنامج IHG® Way of Clean لنؤكد لضيوفنا ابتداءً من ١ يونيو ٢٠٢٠ ما يلي



Good isn't good enough – we're committed to high levels of cleanliness. That means clean, well maintained, clutter free rooms that meet our standards. If this isn't what you find when you check-in then we promise to make it right.

لن نكتفي بما هو جيد - نحن ملتزمون بأعلى مستويات النظافة ستمتاز غرفنا بالنظافة المطلقة، والعناية الفائقة، والراحة التامة لتمثل معايير خدماتنا المميزة إذا كانت تجربتك مختلفة ولم تجد ما وعدناك به، ستهتم فنادقنا بتصحيح الأمر

Safe Travels Stamp

Crowne Plaza® Dubai-Deira received the Safe Travels stamp of approval from World Travel & Tourism Council, recognizing our hotel's full compliance with hygiene and safety protocols that the city of Dubai has put in place.

Dubai Assured Stamp

The hotel is fully compliant with the latest safety & hygiene standards issued by Dubai government and we have been issued the Dubai Assured stamp.

ختم Safe Travels

حصل فندق كراون بلازا دبي - ديرة على ختم الموافقة على السفر الأمن من مجلس السفر والسياحة العالمي ، اعترافاً بالامتثال الكامل للفندق لبروتوكولات النظافة والسلامة التي وضعتها مدينة دبي

ختم Dubai Assured

يمتاز فندق كراون بلازا دبي - ديرة بالامتثال التام لأحدث معايير السلامة والنظافة الصادرة عن حكومة دبي ، وبالتالي فقد تم إصدار ختم دبي المضمون



Discover Dubai

Dubai offers endless possibilities to explore during your stay. It is a city rich in culture, with art galleries, limitless fine dining options and of course, enough shopping malls to satisfy the most dedicated followers of fashion. Whether your stay is for business or pleasure, the city offers an alluring variety of attractions, from the Jumeirah Mosque and the spectacular Gold Souk to the red desert dunes and the majestic Burj Khalifa. We encourage our guests to discover Dubai for themselves. Our concierge service is always available to assist guests with arranging visits to the local hihglights.

In-Room Facilities

Our new rooms feature the latest technology, such as plug and play docking station so that you can connect your mutlimedia devices to the TV and sound system. You'll also find universal electrical ports, high-speed wireless internet and mutli-channel satellite TV with Arabic, English, French, Chinese, Italian, Russian, Indian and Pakistan channels, as well as radio and an information channel.

Your in-room telephone line enables you to receive voicemail and request immediate service. For your convenience, your room also includes a mini bar, tea and coffee-making facilities, an iron and ironing board.

Your comfort and relaxation is our priority and your room has individual temperature control, while your choice of a king size or twin beds is dressed with premium bedding. Step into the bathroom and you'll find a luxurious bathtub and rain shower to was away the stresses of the day.

Business Centre

Our well-equipped business centre offers a number of convenient services, including photocopying, printing, fax, email, high-speed internet, landline and a courier service.

اكتشفوا دبى

تقدم دبي خيارات لاتنتهي خلال اقامتكم. فدبي مدينة ذات ثقافة غنية، حيث المعارض الفنية، وخيارات غير محدودة للطعام الراقي. وبالتأكيد من مراكز التسوق لإرضاء أذواق محبي الموضة. سواء كانت إقامتكم بغرض الأعمال أو الاستجمام، فستجدون في المدينة أماكن عديدة للزيارة. من جامع جميرا وسوق الذهب المثير الى الكثبان الرملية الحمراء. وبرج خليفة البديع. نشجع ضيوفنا على اكتشاف المدينة وخدمة الكونسييرج متوفرة دائما لمساعدة ضيوفنا في ترتيب زياراتهم إلى الأماكن المحلية الهامة.

مرافق الغرف

غرفنا الجديدة تحتوي أحدث التقنيات مثل لوحة التوصيل التي يمكن من خلالها وصل أجهزة الوسائط المتعددة إلى التلفزيون والنظام الصوتي. كما تحتوي نواقل كهربائية دولية، انترنت لاسلكي عالي السرعة. وتلفزيون بقنوات متعددة باللغات العربية, الانكليزية, الفرنسية, الألمانية, الإيطاليا واليابانية. إضافة إلى راديو وقناة المعلومات.

أما خطوط الهاتف في الغرفة فتمكنكم من استلام الرسائل الصوتية وطلب الخدمة الفورية. ولأجل راحتكم تتضمن غرفتكم أيضا ميني بار، مرافق تحضير الشاي والقهوة ومكواة ولوح الكي.

ولأن أولوياتنا هي راحتكم واسترخائكم. فإن لكل غرفة لوحة تحكم حراري مستقلة. ومزودة بخياركم من سرير كبير أو أسة مزدوجة مجهزة بنوعية فاخرة من الشراشف. أما الحمام فهو مجهز بحوض استحمام فاخر ودوش بنظام المرشات الكبيرة لتزيل عناء وتوتر يوم طويل.

مركز الأعمال

مركز الأعمال مجهز بشكل ممتاز ويقدم عددا من الخدمات والتسهيلات بما في ذللك: خدمات النسخ والطباعة والفاكس والبريد الالكتروني وخط الانترنت عالي السرعة. واستنجار الهاتف الجوال وخدمات البريد.







Dining

We are ready to refuel when and where you are. Enjoy a variety of food and drink options throughout the day at our full-service, on-site restaurants and lounges. Work or relax at your convenience with in-room dining.

Spice Island

As Dubai's relaxed and legendary taste adventure, Spice Island is a must-do dining experience. Discover over 200 dishes created at interactive live cooking corners from all over the world. Our Friday brunch is a particular favorite. An exciting buffet is served Monday - Friday with unique theme nights for every day of the week.

Brioso

Creating a bit of Italy's 'la dolce vita' in the heart of old Dubai is Brioso, our Italian restaurant. Sample the fare with our classic Italian dishes and make your selection from the delicious oven-baked pizzas, saucy pastas and other tempting dishes Brioso is a perfect spot for Business lunch, presenting a variety of set menus for any taste.

Harry's

Choose Harry's for an exciting night out! With daily live performances and resident DJ, Harry's is the new hot spot in town. Watch sports, play billiards, football, darts or Jenga while savouring some delicious pub grub with a frosty pint.

Tiki Bar

Polynesian style casual bar located on the lobby level. Tiki Bar is the ideal place to relax and unwind after a long and busy day. Enjoy a delicious array of snacks and an exciting drink menu of refreshing cocktails.

تناول الطعام

مستعدون لتقديم الطعام حينما وأينما شئت

استمتع بتشكيلة من الطعمة والمشروبات طوال اليوم تلبي كل رغباتك وذلك من قائمة الطعام الفاخر إلى الوجبات الخفيفة في مطعمنا في الفندق وردهتنا وتتيح لك خدمة تناول الطعام في الغرف العمل أو االسترخاء كما يحلو لك

مطعم سبايس أيلاند

يقدم مطعم سبايس أيلاند تجربة طعام كمغامرة مميزة ومثيرة أثناء إسترخانك في دبي، أكتشف مايزيد عن 200 طبق عالمي يتم تحضير ها على محطات للطهي الحي، إن وجبة الغذاء يوم الجمعة هي الخيار الأمثل كما يمكنكم الإستمتاع بوجبة العشاء على البوفيه اليومي.

مطعم بريوسو

في قلب دبي القديمة يعد مطعم بريوسو الإيطالي جزئ من مدينة لا دولتشي فيتا الإيطالية، قم بتجربة أطباقنا الإيطالية الكلاسيكية وإختيارك من البيتزا اللذيذة التي يتم خبزها أمامك والمكرونة بالصلصة و الأطباق المغرية الأخرى التي يتم تحضيرها من المكونات الطازجة.

هاريس

هل تبحت عن مكان للاسترخاء؟ استمتع بالقليل من مشروبك المفضل ومشاهدة المباريات الحية على واحدة من شاشاتنا التسع العالية الدقة، حيث من الصعب التغلب على حانتنا الرياضية سواءا من ناحية المباريات الحية أو ساعات التخفيض أو ليالي هاريس المميزة، فهناك دائمًا مايثيرك.

نکی بار

على النمط البولينيزي يعد تيكي بار والذي يقع بمستوى اللوبي المكان المثالي للاسترخاء والراحة بعد يوم طويل ومزدحم، تمتع بجموعة شهية من الاطعمة الخفيفة وقائمة من المشروبات و الكوكتيلات المنعشة













Meeting

Crowne Plaza® Dubai - Deira is the perfect hub for corporate or social events. We will make your next event a stunning success. The magnificent 717 square metre Al Thuraya Ballroom is available for large event and can also be subdivided into four sections, catering to different aspects of your events simultaneously. All 9 function rooms can be used individually, or in a combined fashion.

الاجتماعات

يُعد Crowne Plaza® Dubai - Deira الوجهة المثالية نعقد فعاليات عمل أو فعاليات اجتماعية. ستجعل من احتفالك أو اجتماعك القادم حدثا في غاية النجاح. إن صالة الثريا للمناسبات بمساحة ، ، ، متر مربع مهياة للجتماعات الكبيرة. كما يمكن أن تقسم إلى أربعة أقسام لاحتواء عدة جوانب من اجتماعتكم في ذات الوقت. كما يمكن استخدام كل غرف الفعاليات بشكل منفصل أو متصل.

Adjusted Meeting Room Capacities in line with the social distancing guidelines*

	OLD	NEW**	OLD	NEW**	OLD	NEW**	OLD	NEW**	OLD	NEW**	OLD	NEW**
ROOM	THEATRE (PAX)	THEATRE (PAX)	BANQUET (PAX)	BANQUET (PAX)	CLASSROOM (PAX)	CLASSROOM (PAX)	CABARET (PAX)	CABARET (PAX)	BOARDROOM (PAX)	BOARDROOM (PAX)	U-SHAPE (PAX)	U-SHAPE (PAX)
Al Thuraya	1000	225	550	120	300	96	220	90	150	42	120	45
Emirates A & B	250	70	180	54	120	52	75	54	60	30	70	30
Emirates A or B	120	32	70	27	50	24	40	20	30	13	30	15
Al Habari	60	18	40	N/A	24	8	25	8	20	7	20	8
Al Gazelle	60	18	40	N/A	24	8	25	8	20	7	20	8
Boardroom	40	12	30	N/A	15	4	15	4	15	7	15	7
Al Shaheen	70	22	50	N/A	35	17	30	12	25	9	25	10
Abjar (M Floor)	70	22	50	N/A	30	17	30	12	25	9	20	10

^{*} All measurements are carpet to carpet. Please note that the capacity of each room depends on additional requirements (audio visual, staging, dance floor etc.).





Hero's Health Club

Lie down in the sun, take a refreshing swim and be pampered with a relaxing massage at the Hero's Health Club. Hero's Lounge serves snacks and refreshments by the poolside and if you are up for an exercise the gym doors are always open.

Hero s Lounge

Our lovely rooftop bar is located on the 4th floor of the hotel just beside the swimming pool. You can enjoy sunset views, food & drinks while smoking some aromatic shisha.

Swimming Pool/Whirlpool

Relax in our outdoor swimming pool or in our poolside whirlpool. For your convenience: Sportswear, swimwear and swimming aids are available from Health Club reception at a nominal charge.

Spa & Massage

Book an invigorating treatment at our Health Club, choose from the variety of options and different massage styles. Timing of Operations: 11 AM - 8 PM

Gym

Our seperate workout rooms for cardio and weights training are located on the same floor. The gym is open 24 hours a day and is equipped with state-of-the-art machines to meet your fitness needs. Personal training is available with our professional instructor at your convenience.

تناول الطعام

مستعدون لتقديم الطعام حينما وأينما شئت

استمتع بتشكيلة من الطعمة والمشروبات طوال اليوم تلبي كل رغباتك وذلك من قائمة الطعام الفاخر إلى الوجبات الخفيفة في مطعمنا في الفندق وردهتنا وتتيح لك خدمة تناول الطعام في الغرف العمل أو االسترخاء كما يحلو لك.

مطعم سبايس أيلاند

يقدم مطعم سبايس أيلاند تجربة طعام كمغامرة مميزة ومثيرة أثناء إسترخانك فى دبي، أكتشف مايزيد عن 200 طبق عالمي يتم تحضيرها على محطات للطهي الحي، إن وجبة الغذاء يوم الجمعة هي الخيار الأمثل كما يمكنكم الإستمتاع بوجبة العشاء على البوفيه اليومي.

مطعم پر پوسو

في قلب دبي القديمة يعد مطعم بريوسو الإيطالي جزئ من مدينة لا دولتشي فيتا الإيطالية، قم بتجربة أطباقنا الإيطالية الكلاسيكية وإختيارك من البيتزا اللذيذة التي يتم خبزها أمامك والمكرونة بالصلصة و الأطباق المغرية الأخرى التي يتم تحضيرها من المكونات الطازجة.

هاريس

هل تبحت عن مكان للاسترخاء؟ استمتع بالقليل من مشروبك المفضل ومشاهدة المباريات الحية على واحدة من شاشاتنا التسع العالية الدقة، حيث من الصعب التغلب على حانتنا الرياضية سواءا من ناحية المباريات الحية أو ساعات التخفيض أو ليالي هاريس المميزة، فهناك دائمًا مايثيرك.

نیکی بار

على النمط البولينيزي يعد تيكي بار والذي يقع بمستوى اللوبي المكان المثالي للاسترخاء والراحة بعد يوم طويل ومزدحم، تمتع بجموعة شهية من الاطعمة الخفيفة وقائمة من المشروبات و الكوكتيلات المنعشة



